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Zápis č. 21 (188) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 26. 11. 2024                                                  

Zasedání se konalo v 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Černocký, Kočí, Kolář, Křivka, Ryšavý, Sekanina, Smrčka, Šátek, Brudný (od 

bodu 4), Dítě (10)  

Omluveni:  Poliakov, Jurkechová, Šafář (3)  

Hosté:   Hanáček, Hajduk, Burget, Jaroš  

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Ekonomické záležitosti (návrh 19/2024): Navýšení částky na proplácení ZH, 

navýšení financí pro správu areálu v položce opravy a informace k přípravě rozpočtu 

2025 v položce opravy. 

4. Zpráva o hodnocení výuky studenty za LS 2023/24. 

5. Informace z RVŠ a AS VUT. 

6. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí, který přivítal všechny přítomné členy a hosty 

na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí na úvod stručně představil jednotlivé body programu. Všechny projednávané návrhy 

jsou zveřejněny na stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/).  

Návrh 19/2024 a zpráva o hodnocení výuky studenty za LS 2023/24 byly předloženy v řádné 

předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí vyzval členy senátu k případnému doplnění programu. Žádné požadavky na doplnění 

programu nebyly vzneseny a dr. Kočí nechal hlasovat o návrhu programu. 

Hlasování: Hlasovalo 9 členů, z toho 9 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 20 (187) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 15. 10. 2024 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Ekonomické záležitosti (návrh 19/2024): Navýšení částky na proplacení ZH, 

navýšení financí pro správu areálu v položce opravy a informace k přípravě rozpočtu 

2025 v položce opravy. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu návrh 19/2024: Navýšení částky na 

proplácení ZH, navýšení financí pro správu areálu v položce opravy a informace k přípravě 

rozpočtu 2025 v položce opravy. 

Dr. Kočí navrhl rozdělit projednávání návrhu na tři body – nejprve navýšení částky na 

proplácení ZH, následně navýšení financí pro správu areálu a poslední bod informace k přípravě 

rozpočtu. Následně předal dr. Kočí slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi 

Ing. Hajdukovi, který členům senátu návrh představil a zdůvodnil.  

1. Vyúčtování ZH hodin – stav do konce roku 2024 

 

- Na proplacení formou odměn bylo schváleno 1 mil. Kč hrubé mzdy. Ke dni podání 

návrhu bylo čerpáno 610 tis. Kč, zbývá k dočerpání 390 tis. Kč. Po revizi ZH, které 

mohou být na základě požadavků proplaceny, je stav 28 740 ZH, což při ceně 150 Kč 

za jednu ZH činí náklad 4 311 tis. Kč hrubé mzdy. Po započítání dosud nečerpané 

schválené částky (4 311 – 390 = 3 921 tis. Kč) a zákonných odvodů chybí na 

proplacení 5 310 tis. Kč. Proto žádáme AS o schválení navýšení částky na proplácení 

ZH o 5 310 000 Kč. Ing. Hajduk navrhuje proplácet ZH ve dvou termínech v průběhu 

roku. 

Dr. Kočí požádal doc. Koláře, předsedu Ekonomické komise AS FIT (dále jen EK), o vyjádření. 

EK návrh projednala, po zapracování drobných chyb a překlepů, na které komise upozornila, 

doporučuje návrh ke schválení. Ing. Hajduk požádal AS o schválení celé navrhované částky 

s tím, že pokud se finanční prostředky nevyčerpají v tomto roce, zbytek prostředků se přesune 

do příštího roku. 

Dr. Kočí vyzval členy senátu k diskuzi v rámci které byly vznesené dotazy zodpovězeny.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o následujícím usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje navýšení odměn za ZH o částku 5 310 000 Kč.  

Hlasování: Hlasovalo 9 členů, z toho 9 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  



Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 3 (celkem 6) 

Dále dr. Kočí požádal pana tajemníka Ing. Hajduka o představení druhé části návrhu, a to 

navýšení financí pro správu areálu v položce opravy.   

Ing. Hajduk členy senátu s návrhem seznámil a vysvětlil důvody, které vedly k navýšení 

financí. 

2. Navýšení financí pro správu areálu v položce opravy 

Pro rok 2024 byly předloženy a schváleny výdaje ve výši 200 tis. Kč na drobné opravy a 800 

tis. Kč na opravy nad rámec servisních smluv. Stav čerpání k 31. 10. 2024 je o 400 tis. Kč vyšší 

než schválené položky. S odhadem do konce roku 2024 žádá pan tajemník o navýšení financí 

pro správu areálu o 600 000 Kč. 

Dr. Kočí požádal doc. Koláře o stanovisko EK, která návrh projednala, nemá k němu žádné 

připomínky a návrh doporučuje ke schválení.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, ve které nebyly podány žádné připomínky. 

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje navýšení financí pro správu areálu v rozpočtové položce opravy o částku 

600 000 Kč.  

Hlasování: Hlasovalo 9 členů, z toho 9 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dále pan tajemník Ing. Hajduk poskytl bližší informace k položkám oprav v roce 2025. 

Čekají nás dvě větší opravy střech: 

Objekty „A, B“ 

- Z centra v rámci sanací jsme dostali přiděleno 5 000 000 Kč a Jihomoravský kraj přidal 

dalších 400 000 Kč.  Soutěž proběhla, ale dodavatel odmítl podepsat smlouvu. 

- Návrh je rozšířit poptávku i o střechu objektu „C“ a zvýšit tak velikost zakázky a vypsat 

novou soutěž. Předpokládaná nová výše opravy je 8 800 000 Kč. 

- To ale obnáší přidat z vlastních zdrojů 3 400 000 Kč (provozní fond). 

Objekty „L“  

- Toto je nová akce. Oprava je vyčíslena na 7 800 000 Kč. Bylo podáno do stavební komise 

VUT. Z centra dostaneme 5 800 000 Kč. 

- To ovšem obnáší přidat z vlastních zdrojů 1 750 000 Kč (provozní fond) a 250 000 Kč 

(FRIM). FRIM je z důvodu doplnění záchytného systému, což je technické zhodnocení. 

Rozpočet rektorátu činí na velké opravy pouhých 15 mil. ročně pro všechny fakulty a součásti, 

což je málo. 

Vzhledem k situaci a aktuálnímu stavu je prioritou oprava střechy na objektu L. Poté by 

případně následovala oprava střechy u objektů A, B a C.   
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A ještě jedna mimořádná událost: 

- Přestal fungovat projektor v objektu „D“. Oprava je za 62 000 Kč, avšak termín dodání 

opravy je za tři měsíce. 

- Nový projektor je k dispozici téměř ihned, cena je 200 000 Kč (FRIM), jedná se o investici. 

- Byl pořízen nový projektor a starý bude po opravě použit na jiném místě. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi v rámci které byly zodpovězeny vznesené dotazy. 

Předložené dokumenty jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto zápisu a v papírové formě jsou 

uloženy v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Zpráva o hodnocení výuky studenty za LS 2023/24.  

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání Zprávu o hodnocení 

výuky studenty v bakalářských a magisterských studijních programech na FIT v letním 

semestru akademického roku 2023/2024.  

Dr. Kočí připomněl, že AS zprávu neschvaluje, pouze se k ní vyjadřuje.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele návrhu, panu proděkanovi doc. Burgetovi, jenž 

stručně představil předloženou zprávu o hodnocení výuky studenty. Pan proděkan stručně 

prezentoval výsledky s tím, že zpráva má stejnou strukturu jako loni.  

Dr. Kočí požádal předsedu Legislativní komise AS FIT (dále jen LK), dr. Smrčku, o stanovisko 

komise, která zprávu projednala a nemá k ní žádné zásadní připomínky. Náměty na drobné 

úpravy dala LK na vědomí proděkanovi doc. Burgetovi, který zprávu připravoval. Zásadní 

rozdíl oproti předchozím zprávám spočívá v tom, že je stručnější a nejsou zde zveřejňovány 

komentáře směrem k vyučujícím.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, ve které byly vznesené dotazy zodpovězeny. Žádné 

další připomínky nebyly.  

Dr. Kočí se obrátil na členy senátu s dotazem, zda by některý ze senátorů chtěl k tomuto 

projednávanému bodu přijmout usnesení. Nikdo nevyjádřil zájem.  

AS FIT projednal zprávu o hodnocení výuky studenty v bakalářských a magisterských 

studijních programech na FIT v letním semestru akademického roku 2023/2024 bez 

zásadních připomínek. 

Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi doc. Hanáčkovi, panu proděkanovi doc. Burgetovi a všem, 

kteří se na zprávě podíleli. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 2 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 
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Ad 5) Informace z AS VUT a Rady VŠ. 

Dr. Kočí podal aktuální informace z Rady VŠ. Sněmovnou byla schválena novela zákona o VŠ, 

jakmile bude schválený návrh k dispozici, dr. Kočí jej rozešle vedení fakulty a členům AS. 

Další informace jsou k dispozici na webových stránkách Rady VŠ (https://radavs.cz). 

Dr. Kočí požádal doc. Jaroše o poskytnutí informací ze zasedání AS VUT. Doc. Jaroš zmínil 

debatu ohledně registru akademických pracovníků, kde by se měly uvádět některé osobní údaje 

apod., tento návrh byl výrazně odmítnut. Dále dr. Kočí předal slovo doc. Kolářovi, jenž sdělil, 

že byl na senátu předložen Kariérní řád VUT. Bližší informace ze zasedání jsou dostupné na 

webových stránkách senátu zde: https://www.vut.cz/vut/struktura/as. 

Pan tajemník Ing. Hajduk ještě doplnil informace ohledně financování VŠ ve vztahu ke kohezi, 

kterou vyhlásila MŠMT.  

Dále dr. Kočí předal slovo panu děkanovi doc. Hanáčkovi, který upřesnil informace ohledně 

schválené novely zákona o VŠ a Kariérního řádu VUT. V Poslanecké sněmovně byla schválena 

novela zákona o VŠ, účastnilo se 183 hlasujících, z toho 98 pro, ostatní se zdrželi.  

Evaluace výzkumu, další tvůrčí činnosti a doktorského studia na VUT 2024: 

- Pan děkan seznámil členy AS s dalšími aktuálními informacemi z proběhlé evaluace na 

naší fakultě a prezentoval předběžné (neoficiální) výsledky v rámci VUT. FIT dopadla 

velmi dobře: A1 – UPSY, A2 – UITS a UIFS a UPGM předpokládáme buď A1 nebo A2 

(po zasedání AS FIT byl zveřejněn výsledek pro UPGM – A1). 

- Harmonogram příštího hodnocení 2025:  

● 30. 11. – odevzdání žádosti o hodnocení 

● 13. 12. – odevzdání autoevaluačních zpráv – modul 3 

● 30. 3. finální odeslání autoevaluačních zpráv M3-5 

● duben/květen 2025 – online meetingy 

● 9.-12. 6. – ONSITE VISIT (náhradní termín 16.-9. 6.)   

Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi, panu tajemníkovi a zástupcům fakulty v AS VUT za 

poskytnuté informace. 

Ad 6) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@list.fit.vut.cz. Termín řádného zasedání AS je plánován na úterý 21. 1. 

2025 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Dr. Kočí poděkoval členům a hostům senátu za účast. Popřál všem hezký adventní čas 

a pohodové vánoční svátky. 

Pan děkan rovněž popřál všem přítomným hezké vánoční svátky a všechno nejlepší do nového 

roku 2025.   

https://radavs.cz/
https://www.vut.cz/vut/struktura/as
mailto:fitsenat@list.fit.vut.cz
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na řádném zasedání AS FIT č. 21 (188) dne 26. 11. 2024: 

Usnesení 1 

AS FIT schvaluje navýšení odměn za ZH o částku 5 310 000 Kč. 

Usnesení 2 

AS FIT schvaluje navýšení financí pro správu areálu v rozpočtové položce opravy o částku 

600 000 Kč.  

 

 

Verifikoval:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Jindřich Dítě, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

 


